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Komisia dopravy a výstavby  pri Mestskom zastupiteľstve v Košiciach 

 

Uznesenia 

zo zasadnutia komisie dopravy a výstavby Mestského zastupiteľstva v Košiciach,  

konaného dňa 28.09.2023 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie a schválenie rokovania 

 

Uznesenie: 

 

Doplnenie programu: 

 

- b. 3.1. Nákup elektrobusov  

- b. 3.2. Zdôvodnenie DPMK a.s. o zmene cestovných poriadkov od 02.10.2023 

- b. 3.3. Ako s električkou do Valalikov  

- b. 6.1. Informácia o stavbe vnútrobloku Jasuschova – Bauerova na sídlisku KVP, 

Košice 

 

Bod č. 7 programu je zaradený ako bod č. 1.1. programu  

 

Komisia dopravy a výstavby berie na vedomie informáciu o otvorení a schválení rokovania. 

     

Uznesenie bolo schválené: Hlasovanie: 

Počet členov komisie: 17 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili Hlasovania: 17 

 

    Za        17      

    Proti         0             

    Zdržal sa  0    

 

K bodu č. 1.1. 

Aktuálny stav ohľadom BUS pruhov v zmysle prijatého Uznesenie č.207 z júnového MZ, 

ktoré nebolo podpísané primátorom   

 

Uznesenie: 

 

Komisia dopravy a výstavby berie na vedomie informáciu o Aktuálnom stave ohľadom BUS 

pruhov v zmysle prijatého Uznesenie č.207 z júnového MZ, ktoré nebolo podpísané 

primátorom, prezentovanú Ing. Frivalskou z referátu dopravy. Pani Ing. Frivalská  podrobne 

informovala prítomných o etapovosti BUSpruhov podľa jednotlivých ulíc a taktiež 

zodpovedala na ich otázky.       

 

Uznesenie bolo schválené: Hlasovanie:  

Počet členov komisie: 19  

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili Hlasovania: 19 
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    Za  19   

    Proti              0 

    Zdržal sa   0 

 

K bodu č. 2 

Politika parkovania v meste Košice  

 

Uznesenie č.1: 

 

Komisia dopravy a výstavby berie na vedomie informáciu o Politike parkovania v meste Košice 

a o parkovacom poriadku v meste Košice, ktorú podrobne prezentovali Mgr. Vrbovský, Mgr. 

Takáč a Mgr. Čop (prevádzkový poriadok, iná dokumentácia súvisiaca s parkovaním, 

sprievodná správa).  

 

Uznesenie bolo schválené: Hlasovanie:  

Počet členov komisie: 20   

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili Hlasovania: 20   

 

    Za        18      

    Proti         0           

    Zdržal sa  2 

 

Uznesenie č.2: 

 

Komisia dopravy a výstavby berie na vedomie informáciu o Politike parkovania v meste Košice 

a odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Košiciach požiadať uznesením primátora mesta Košice 

o urýchlené vyznačenie parkovacích plôch na chodníkoch, mimo zón s regulovaným 

parkovaním, podľa usmernení jednotlivých mestských častí a v súlade s novelou zákona 

o cestnej premávke.   

 

Uznesenie bolo schválené: Hlasovanie:  

Počet členov komisie: 20   

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili Hlasovania: 20   

 

    Za        18      

    Proti         0           

    Zdržal sa  2 

 

K bodu č. 3  

Štúdia realizovateľnosti projektu „Obnova vozového parku električiek Košice“, 

„Modernizácia električkových tratí v meste Košice“  

 

Komisia dopravy a výstavby berie na vedomie informáciu o Štúdii realizovateľnosti projektu 

„Obnova vozového parku električiek Košice“, „Modernizácia električkových tratí v meste 

Košice“ a aké povinnosti vyplývajú pre mesto Košice zo zmluvy č.333 a akým spôsobom bude 

zabezpečené ich plnenie.  

 

Uznesenie bolo schválené: Hlasovanie:  

Počet členov komisie: 19   

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili Hlasovania: 19   
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    Za        17      

    Proti         0           

    Zdržal sa  2 

 

 

K bodu č. 3.1.  

Nákup elektrobusov    

 

Komisia dopravy a výstavby berie na vedomie aktuálnu informáciu o Nákupe elektrobusov, 

prezentovanú Ing. Dankom – poverený generálny riaditeľ DPMK a.s.  

 

Uznesenie bolo schválené: Hlasovanie:  

Počet členov komisie: 19   

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili Hlasovania: 19   

 

 

    Za        17      

    Proti         0           

    Zdržal sa  2 

 

K bodu č. 3.2.  

Zdôvodnenie DPMK a.s. o zmene cestovných poriadkov od 02.10.2023    

 

Komisia dopravy a výstavby: 

a) berie na vedomie informáciu o stave električkového parku a aktuálnych zmenách vo 

vypravovaní električiek od 02.10.2023; 

b) žiada DPMK mesta Košice aby do najbližšieho zasadnutia komisie dopravy a výstavby 

predložil informáciu ako chce túto situáciu v najbližšom období riešiť.  

 

Uznesenie bolo schválené: Hlasovanie:  

Počet členov komisie: 19   

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili Hlasovania: 19   

 

 

    Za        16      

    Proti         1           

    Zdržal sa  2 

 

K bodu č. 3.3.  

Ako s električkou do Valalikov    

 

Komisia dopravy a výstavby berie na vedomie aktuálnu informáciu od členov komisie 

o možnosti električkovej dopravy do Valalikov.  

 

K bodu č. 3.3. - bez Uznesenia. 
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K bodu č. 4 

Informácia o stavbe Slanecká cesta / aké opatrenia urobil Magistrát pre prípad, že sa 

stavba nestihne ukončiť, skolaudovať a odúčtovať do 31.12.2023, kto a ako zaplatí za 

dielo v prípade korekcií z MIRRI / 

 

Uznesenie: 

 

Komisia dopravy a výstavby berie na vedomie informáciu o stavbe Slanecká cesta, 

prezentovanú riaditeľom MMK Mgr. Čopom.     

 

 

Uznesenie bolo schválené: Hlasovanie:  

Počet členov komisie:  16 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili Hlasovania: 16 

 

    Za    14    

    Proti              0 

    Zdržal sa   2 

 

 

K bodom č. 5 – 8. 

 

Komisia dopravy a výstavby pri začatí prerokovania bodov 5. – 8. bola prerušená z dôvodu, že 

už nebola uznášaniaschopná. Tieto body programu budú  zaradené na nasledujúce zasadnutie 

komisie dopravy a výstavby. 

 

       

 

Košice, dňa 28.09.2023   

 

                     Miroslav Špak  

                   predseda komisie 

 

Zapísal:  

RNDr. Ivan Pizňak, PhD. 

sekretár komisie 


